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Zápis z jednání Komise pro životní prostředí Mníšek pod Brdy ze dne 08.03.2023 
  

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání a určení zapisovatele a ověřovatele zápisu. 

2. Úkoly či nedořešené body z předchozího jednání KŽP. 

2.1 Přehodnocení již dříve domlouvaných výsadeb v oblasti „V mokrém“ (mezi dálnicí D4, 

silnicí č. 116 a železnicí) s ohledem na nově avizované plány vlastníků některých pozemků        

v území. 

3. Úkoly uložené Radou města či jednotlivými odbory městského úřadu. 

3.1 Dopravní studie ulice Řevnická. 

4. Seznámení se s návrhem MO ČRS na spolupráci s městem.  

5. Odbahnění vybraných mníšeckých rybníků pomocí bakterií.  

6. Různé 

 
Přítomni: Ing. Jiří Rom, Ing. Jaroslav Salava, Bc. Libor Čermák (od 20:10), Ing. Dana Dalešická, 

Mgr. Jana Vítková 

omluveni: Martin Cihla, Ing. Mgr. Zdenka Čermáková Troníčková 
Host: Ing. Jiřina Romová 
 
Jednání zahájeno 19,05. 
Jednání ukončeno 21,50. 
 

1. Schválení programu jednání a určení zapisovatele a ověřovatele zápisu. 

Komise odhlasovala program. Jako zapisovatelku zvolila Ing. Jiřinu Romovou a jako ověřovatelku 
paní Janu Vítkovou. 

PRO: 4  PROTI: 0  

2. Úkoly či nedořešené body z předchozího jednání KŽP. 

2.1 Přehodnocení již dříve domlouvaných výsadeb v oblasti „V mokrém“ (mezi dálnicí D4, silnicí č. 
116 a železnicí) s ohledem na nově avizované plány vlastníků některých pozemků v území. 

Tento bod je stále v řešení. 

 
Komise tento bod přesouvá na další jednání, až budou známy přesnější informace. 



 

2 
 

3. Úkoly uložené Radou města či jednotlivými odbory městského úřadu. 

3.1 Dopravní studie ulice Řevnická 

Komisi byly předloženy situační výkresy a řezy, chybí ale textová část – dokumentace.   
 

Komise potřebuje k prostudování předložené studie také textovou část-dokumentaci, žádá tedy 
OSMI o její dodání, aby k danému záměru mohla vydat své stanovisko. 
 
4. Seznámení se s návrhem MO ČRS na spolupráci s městem.  

Místní organizace rybářského svazu předložila Komisi návrh na spolupráci v péči o rybníky města. 
Komise návrh bere na vědomí, vedení města nabízí do budoucna součinnost při řešení této 
problematiky.  

     5. Odbahnění vybraných mníšeckých rybníků pomocí bakterií  

Místní organizace rybářského svazu předložila návrh aplikovat bakterie zvyšující kvalitu vody             
na rybníky Plivátko a Pod Skalkou. V této věci bylo komunikováno s fi Baktoma, která dle 
naměřeného množství sedimentu připravila cenovou nabídku: 
- Plivátko: 12 770 Kč bez DPH/rok 
- Pod Skalkou: 22 986 Kč bez DPH/rok 
 
Komise má s bakteriemi zkušenosti z praxe z pražských vodních nádrží. Bakterie jednoduše řečeno 
přeměňují organiku na anorganiku, tzn. množství prvků v sedimentu zůstává, jsou ale vázané 
v jiných sloučeninách a nejsou tak snadno dostupné např. pro řasy a sinice. Opticky se tedy množství 
sedimentu zmenšuje. Při porovnání sušiny před a po aplikaci bakterií ale takový rozdíl není. Bakterie 
jsou vhodné zejména pro stojaté vody. Zároveň je potřeba zajistit rozbory vody a pravidelně 
sledovat kvalitu vody. Toto by mohli zajistit rybáři z Buhutína v rámci služby, kterou již zajišťují pro 
ostatní mníšecké rybníky. 
 
Komise doporučuje tuto metodu vyzkoušet na rybníčku Pod Skalkou, neboť Plivátko slouží jako 
zdroj vody pro zálivku pro zahrádkáře a v létě v něm bývá často málo vody. 
 
 
Další jednání Komise je naplánováno na 12.04.2023 
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